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ZAPISNIK

Sa l3+og. sastanka Sestog zakonodavstva Skup5tine op5tine Istok, odrZanog:29.01.201g
(utorak) u Sali Skupstine opstine u Istoku, sa podetkom u I l:00.

Na sastanku su bili prisutni ovi savietnici:

1. Qaush Balq, LDK;
2. Zenel Shatri, LDK;
3. Besa Ferati, LDK;
4. Naim Behlulaj, LDK;
5. Luljeta Zeqiraj, LDK;
6. Haki Podrimaj, LDK;
7. Selajdin ByWqi, LDK;
B. Valbona Demaj, LDK;
9. Edona Lubeniqi, LDK;
10. Naim Imeraj, AAK;
11. Nexhmedin Balaj, AAK;
12. Muhamet Ukaj, AAK;

13. Eliot Kukiqi, AAK;
14. Ardita ldrizaj, AAK;
15. Jehon€ Haxhijaj, AAK;
16. Arben Kabashi, PDK;
17. Ajshe Metaj, PDK;
18. Mirushe Sadikaj, pDK;
19. Agron Avdijaj, W;
20. Lavdije Bujupaj, W;
2l.Arif Elshani,IQ;
22. RadoS Repanovii, SL;
23. Radenko Belobevii,RB dhe
24. Slavi5a Malikovid. SM.

Sednica je bila otvorena za javnost, i na s.astanku su prisustvovali: predsednik OpStineHaki Rugova, Podpredsednik opstine, aeir Ademaj, predstavnici oEBS_a, KFoR_a,predstavnici civilnog.drustva, medija, nekoliko gradina itd. (lista potpisa udesnika je
sastavni dio ovogzapisnika, a isti se nalazi iu dosije "primer 1,,)

(tok cele sednice je takode sniman na cD-u i nalaze se u dosijeu : ,,primer 
2,,).
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Sastankom je predsedavao predsedavajuii Skup5tine, Qaush Balaj.

Predsedavaju6i je pozdravio prisutne i za ovaj sastanak predloZio ovaj:

Dnevni red

l. ObrazloZenje izostanka na sastanku,
2. Usvajanje zapisnika sa prethodnog sastanka,
3. Objava za javnu raspravu Op5tinskirazvojniplan (ORP).
4. Razmatranje Finansijskog izvje5taj a za (,etvrti kvartal, oktobar-decembar 2018,
5. Razmatranje Izvje5taja o radu predsednika op5tine 2a2018,
6. Razmatranje izve5taja o radu SkupStine op5tine za2018,
7. Objava za Javnu raspravu Nacrta opStinskog pravilnika za takse, zadulenja i

kazne,
8. Pitanja dlanova skup5tine op5tine.

Predsedavajuii pita da li ima neko primedbu za dana5nji dnevni red? Rijed je
traLio Arif ElSani.

Arif ElSani, pozdravio je udesnike. Na sastanak u novembru sam podnio zahtjev
za tri tadke dnevnog reda, ali sam primio obavijest od dvije tadke. Molio bih da
mi se zahtjevi stave u novembru. To je za vodovodni sistem Banja, jer nema
vode, porodica koje imaju socijalnu pomoi i koje se finansiraju, kao i treda todka
za urbani centar Staradrana. Nisam dobio odgovor i Zelim da ostanu na
poslednjoj tadki dnevnog reda.

Predsjedavaju(i, na tadku pitanje dlanova skupStine, moZete postaviti pitanje za
ono Sto niste dobili odgovor .

Ko je da nastavimo rad sa ovim dnevnim redom?

skupStina je jednoglasnim glasanjem, bez glasanja protiv i bez uzdrl,anih
glasova, odobrila dnevni red ovog sastanka.
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Tokom postupka glasania, tri ilana skupitine nisu prisustvovali, koii jo5 nisu
bili certifikovani.

Taika 1.

Predsedavajudi je izvestio da nema tri dlana skupStine za ovaj sastanak, koji jos
uvek nisu zamenjeni od strane CIK-a jer jo5 uvek nisu sertifikovani. Na sastanku
je prisutno ukupno 24 (dvadeset ietiri) savjetnika.

Taika 2.

Predsjedavajuii je nastavio sa drugom tadkom dnevnog reda, usvajanje
zapisnika sa prethodnog sastanka. Da li neko ima priedbe sa ovim zapisnikom?

PoSto nije bilo prigovora i rasprava. skupdtina je sa 18 glasom za. 3
uzdrZana, usvojila zapisnik sa prethodnog sastanka.

Tokom postupka glasanja nisu utestvovali Radob Repanovid, Radenko
BeloSevid i SlaviSa Malikovid, kao i tri ilana skupbtine koji iod nisu
sertifikovani.

Tatka 3

Predsedavaju(i, nastavljamo sa treiom tadkom dnevnog reda: Najava u javnoj
raspravi o OpStinskom razvojnom planu 2018 -2026 (OPR). Ova tadka je takode
prosla na KPF, imate preporuku. Dajem rei predsedniku gospodinu Haki
Rugovi.

Predsednik je pozdravio uiesnike. Nakon ovog prvog sastanka ove godine, Zelim
vam uspjeh ove godine. Zeleo bih da imam dobru saradnju sa vama. Rijed ide
timu da predstavi ovaj plan. Mislim da je to prilidno dobar posao. Dajem red
direktoru urbanizma Besartu Dreshaju

Besart Dreshaj, zahvaljuje se i pozdravlja udesnike. Direkcija za urbanizam je
izvrsila sve potrebne procedvre za Razvojni plan opbtine Istok. Skupbtina
zadnjeg mandata: 29.07.2076. Godine donio je odluku o izradi opbtinskog
razvojnog plana. Istok, koji je, kao veoma strateSki i razvojni plan, izvr5io sve
a
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procedure i dodijelio kompaniju Urban Plus prof. Iliru, koji je ovdje prisutan.
Dok smo na planu bili upudeni MinistarsWu Zivotre sredine i Ministarstvo
Zivobre sredine i prostornog planiranja je donelo odluku o:27.12.2077, sve
procedure su zavr5ene i mogu se nastaviti sa implementacijom Razvojnog plana
za op5tinu Istok. Govor Ilir Gjinolli predstavljen je za prezentaciju.

Ilir Gjinolli je predstavio nacrt prijedloga plana razvoja za opStinu Istok.

Predsedavaju(i, po5tovani dlan SkupStine, otvaram diskusiju povodom ove tadke
? Rijed ide Agronu Avdijaju, a zatrm Arifu Elshaniju.

. Agron Avdijaj, hvala na govoru i prezentaciji. Po5to nisam iz te oblasti, nisam
mogao da imam neka specifidna pitanja. Medutim, ne5to Sto me vi5e uznemirava
je vi5e prijedlog-odluka. Predvida se da 6e javna rasprava biti u detiri oblasti,
Istok i tri druge oblasti, ali ne i iz istodnog dijela. Stide se utisak da se isti pristup
nastavlja tako Sto se istodni dio, preteLni dio, zanemaruje. Znam da je broj
stanovnika manji od ostalih podrudja, ali dok se op5tinski razvojni plan
uglavnom bavi prostornim obimom, smatram da je istodni dio ve6i. Nedostatak
javne rasprave barem u Rako5u je veoma uznemirujuda i ne bi trebalo da bude
ukljudena u nacrt odluke. Ne znam da li je tretirana ili je ostavljena u neku drugu
svrhu, ili je otiSla kao detalj?

Ilir Gjinolli, moLda se izmaklo, jer ne samo u istodnom dijelu, nego i gdje god je
potrebno treba razgovarati . nismo zainteresovani samo da prodje ovaj plan.
Mislim da to nema nikakvu vrijednost, opStina odluduje gdje Zeli jaavne
diskusije. Svi imaju ista prava i legitimne interese. Planiranje koje izaziva
konflikte je lo5e planiranje.

Agron Avdijaj, ne znam kada ulazite u detalje projekta. Ideja da se stanovni5tvo,
naselja, fokusira na ona podrucja u kojima se razvija viSe. Trend je veoma velik
za iseljavanje porodica iz tih podrudja. To nije trend napubtanja Vrela, Banje,
Durakovca koji dolaze u Istok. Iz tog razloga, da ne bi do5lo do tog nivoa,
trebalo bi da se viSe fokusiramo na taj pravac, a ne da se ulaZe kada se sve
isprazni.

Predsjednik, imam najsveobuhvatnije pitanje koje nam je upuieno. To nije ideja
diskriminacije bilo koga, u dijelu koji zovemo "mbivade", i tamo ie dodi do
rasprave. Imamo vremena i za5to ne? Uvedene su kao podsvest. Nisam imao
puno vremena/ ali sam vidio da interno osoblje i ja imamo primjedbe osoblja koje
vam ne daju kontinuiranu informaciju kao kompanija koja je napravila projekt.
Primjer koji sam vidio bio je katastrofalan projekt, greSke u vodovodu i gre5ke u
kanalizaciji. Mi iemo udestvovati na sastancima sa osobljem bez vas. Ili sa vama
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u drugom sludaju, zamolio sam direktore da palljivo proditaju. Podev5i od redi
lokalna zajednica, reii da neko postoji li po zakonu? Da li ste spomenuli da u
nekim naseljima nema vode? Sta su ta naselja? Lokalna zajednica za5to, kada
nema takvog termina. U stafufu opbtine, u zvaniinim dokumentima nema
lokalnih zajednica. Zelim da debate budu dobre.

Ilir Gjinolli, podatke o vodovodu i kanalizaciji smo dobili od regionalnog
javnog preduze(a. MoZda su zastareli. Pitanje imenovanja je malo vaLna, kao i
distribucija brojeva, kretanja i geografski poloLaj na teritoriji.

Predsednik, problem navodnjavanja se pominje za Kos, sto je visoko mesto i
nema problema sa vodom. Ovdje se spominje da u nekim mestima nema mreZa
koje nemaju takav problem. Banja ima problem s vodom i to je projekt koji ie biti
zavr5en.

Arif Elshani, zahvaljuje profesoru za prezentaciju i obiman materijal. Rad
profesora je ukljuden u sve pore Zivota. Ali neke od beleSki koje koristi profesor
su nedovoline. Zato vam dajem neke beleSke. Kada se radi o opbtini kao o
lokalnoj zajednici svugdje, spominjemo Dobrubu, a ne Staradrane od, 20'1,4.

godine, kada smo donijeli odluku da je Staradani urbani centar. PredloZem da se
Staradran ukljudi u ovaj projekat kao urbani centar za opbtinu Istok. U
buduinosti Zelim da Staradrani bude onaj koji zaslu|uje. Nai5ao sam i na neke
od svojih bele5ki koje moZda imaju prostora za dizajn, ali zavise od opbtinskog
osoblja.

Imamo tri posebna podrudja, uglavnom pravoslavne, sa manastirom u Istoku,
crkvom u Gjurakocu i manastirom u Studenici. Prema tome, vrlo dobro vidimo
da imamo neka mjesta pod zabtitom Na primjer, naselja u za5titi vidimo da
imamo most Za(, iz 1867. Zalto ne pokuSati uii u posebnu zaStitu dak i starih
kula. Da nam ne ostanu same tri pride koje ostaju deset godina u ovom planu.
Mislim da treba da pitam op5tinsko osoblje i profesora da se u primjeru spominje
most, tako da i on ude u posebnu zabtitu. Zat:rrrr su neke kompanije uvedene,
zaito da ne spominju i kompaniju Ganiti, jednu od najstarijih kompanija. Postoje
detiri starije kompanije koje su dio doprinosa i pre rata, imaju puno radnika.
Ovdee ostaju samo detiri kompanije a e zasluluju i druge da se ukljude u ovaj
plan

Imamo i kulturne spomenike pod za5titom, nekoliko kula i nekoliko mlinova, ali
sam vidio da je kula Hysen Elshani u Staradranu da neki od vas znaju da je to
sru5ena kula,zapaljena, nekolko puta je traheno da ude pod za5tit. Mislim da je
trabalo da se pojavi ovde, jer su najbolje beleSke i predsednik sa svojim osobljem
dal ij" tako stanje ili ne. zattm tu su i Stardranske grobnice. u
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vodosnabdijevanju, spomenuo je i gradonadelnik da Banja nema vode i nisam ni
vidio u buduiim projektima. To je urbani centar i kao turistidki centar i mislim
da je to plan izvodljivostt za Banju, a izbor bi hebalo napraviti kao opstina.
Zahvaljujem i destitam profesoru na ovom planu, ali mislim da neke promjene su
neophodne.

Ilir Gjinolli, vezano za kulturnu babtinu su
lokalnom i centralnom nivou. Vidimo neke od
su navedeni. OpStina to ne moZe sama uraditi.
vam odgovor.

kompetencije koje se dijele na
projekata koje ste predloZili ako
Ardita je uzela bele5ke i dat 6e

Naim Imeraj, zahvalio se predsjedavajuiem i pozdravio prisutne. Zahvaljujud
profesoru za ovu prezentaciju, Ovo je svakako odredeno pravnim koracima ovog
razvojnog plana opStine. Imam prijedlog da se preko predsjedavajuieg da
prijedlog - odluka predsednika da otvori javnu raspravu projekta predstavljenog
u dlanku 2 (3) doda Rakoshi i Starodvorane. Da bi to i formalno vaZilo zavas. Za
materijal vjerujem da imam neka pitanja, ali vjerujem da imamo priliku i prostor
da damo najbolje u fazijavne rasprave.

Jehona Haxhijaj, pozdravila je prisubre. Takode sam primetila isti detalj kao i
kolega koji je to rekao. Primetila sam da je selo Rakosh ostalo diskriminisano i
ostavljeno po starni, namerno il inenamerno. Medutim, ja traZim da se odrLi
javna rasPrava u tom selu, jer oni imaju pravo da budu upoznati sa ovim planom
tazvoja,jer i oni su stanovnici ove op5tine. traZim javnu raspravu i u Rako5u.

Arben Kabashi, pozdravio je udesnike, slaZem se sa mojim kolegom Naimom.
Buduii da ie biti u javnoj raspravi, bi6e prituZbi i lalb| a ovaj razvojni plan za
Istok moZe biti zavrben. ViSe sam se bazirao na odluku koja je preuzela postjednji
mandat zaurbane centre. Ne znate da li je Staradrani urbani centar iti nije urbani
centar Da biste bili urbani centar, mi poznajemo procedure koje idu, sa statutom
opStine na osnovu odluke koju smo usvojili da je urbani centar? Zaista,
ministarstvo takode treba uzeti u obzir. To je mo6 predsednika i direkcije da nam
danas dobro objasne.

Zenel Shatri, pozdravio je prisubre, imam pitanja za profesora. Da li imate
bilo kakvu promenu za plan zbog autoputa, ako imate onda trebate nagalsiti za
javnu raspravu.

Ilir Gjinolli, nismo bili dovoljno informisani o ovim procesima i shvatili smo na
poslednjem sastanku KPF-a. Svakako se u ova dva mieseca moZe odekivati
odluka. Ako vlada odludi da to moramo razmotriti.

Predsjedavaju(i, onda glasamo ko
raspravu sa prijedlogorr' za kompletiranje
6
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vezule uLba zar a 2. Pri da dodaodl

Jo,kom postupka glasania, nisu uiestvovali Rados Repanovic, Radenko
BeloSevid i slaviba Malikovid, kao i tri ilana skupdtine koji iob nisu
sertifikovani.

Predsjedavajuii nastavlja s
finansijsko g izvjeltaja za detvrti
Predsednik.

Taika 4

cetvrtom todkom dnevnog reda: pregled
kvartal (oktobar-decembar) 2018. Red ima

Predsednik, prosledio sam Osmana Sadikaja na prezentaciju Finansijskog
izvebtaja za detvrti kvartal (oktobar-decembar) 20rb. godine.

osman sadikaj, pozdravio je udesnike i predstavio izvjestaj.

Predsjedavaluci, red ima Naim Imeraju, Agron Avdijaj, zattmNaim Behlulaj.

Naim Imeraj, hvala na rijedi. Imamo Finansijski izveStaj za tefrirt_ kvartal koji
pokusava da se ne bavi ditavom godinom, ali se bavi kvartalnim doprinosom od
oktobra-decembra 2078. godine i realizacljom plana za sopstvene prihode,
prikupljanje sopstvenih prihoda, resurse finansiranje njihove pot osr,yu. vl"rrri"-
d1 ]. to fer pristup s obzirom na dinjenicu da obidno imamo obavezu da
odobrimo godi5nji izvje5taj krajem marta i da imamo mjesta da se bavimo svim
periodima.

Podevsi od sopstvenih prihoda, GFS je dao pozicije tokom cele godine i ja se
bavim samo zakljuikom da je kvartalni doprinos prikupljanj-u sopstvenih
prihoda iznosio 79,2% u kodu 21. Ako r. rleut. moje koie ge, ja iam bio
entuzijastidno da se ono Sto se nije dogodilo prije tri mjeseca ,ridu^o da ie te
nadoknaditi. ovo se vidi da nismo mogli da nadoknadimo naplatu sredstava u
prethodnim kvartalima, pa dak i detiri kvartala, bez obzfua ni z0'/" koje nismo
mogli da postignemo i da nam pokaZu da je naplata u odnosu na godiinji plan
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oko 91% u kodu 2l.-prevazilaZenje planiranja prikupljanja saobracajnih kazni,
Sumarskih agencija i kazni od sudova na oko 7,36/o planiranih.

Ipak, ostvaruje se 93,21%. Nadam se da 6emo u narednom planiranju imati narTr da uvijek kaZemo da imamo problem planiranja kada je u pitanju
planiranje, nalazimo opravdanja koja d,ol.aze iz srednjorodnog budZetskog otrriiu.
Od podetka zr:.alr:. od kada da sam ovde, administra.ilu .," moZe iii dalje-od toga
jer smo napravili plan koji je bio nedosfupan. Izvinjavam se Sto sam se pozvao na
administraciju, ali to je prva u nizu, ali to je izvesna stvar. Morate sjesfi i ne
staviti ga tamo gdje se odekuje prostor. Ne uzimajuii u obzir probirenje izgradnje
u op5tini Istok, ne iznenaduje da smo prema5ili 150% troja graclevinskih
dozvola.

Ali mi svakako moramo vidjeti Sto se dogada u Istogu kao atraktivno mjesto za
stanovanje iz mnogo razloga da bi imali odgovarajuie planiranje u smisiu toga.
Drugi problem je taj 5to se ne zavrlava plan i ne govorimo o naplati prihoda od
poteza na imovinu. Ako ne moZemo sa njima danas, stiii iemo kada sutra u ovu
kategoriju bude dodan porez na zemljiSte. To je izazov koji je eksperimentalno
napravljen 2079. godine, i veoma sam siguran. Ali nadamo se da demo se suoditi i
sa ovim izazovom. Sto se tiie sopstvenih prihoda. Sto se tide izvorafinansiranja,
poku5avam da napravim proboj i da dam doprinos detvrtog kvartala. od
ukupnih godiSnjih izdataka koje smo ostvarili zajedno sa plataira, sopstvenim
prihodima i sopstvenim prihodima, grantovima i grantovima od vlade i USAtp-
a, moja procena iz kalkulaclja pokazuje da smo godiSnji plan potro5ili sa 90,7%.
Da, samo ako razlikujemo samo detvrti kvartal dile nam 41.,1o/o troskova koje ste
uradili bez plahnja, a ispostavlja se da je 5'J-% plus onih koji nisu potrobeni, ali
ono Sto ste najvi5e potro5ili ste 51% budZeta. To je zaista dinamidan ubojica koji
ima izgovot za kategoriju kapitalne potro5nje, ali ne toliko za robu i usiuge, za
subvencije za transfer. Robe i usluge 42% je potro5eno u detvrtom kvartalu,34%
opStinske potro5nje 35% subvencija i transfera i 56% kapitalnih izd.ataka.
Vjerujem da sam u pravu, jer su raspoloZive bilje5ke koristene za manle vremena,
ali je zadovoljstvo u buduinosti smanjiti taj postotak. Znam da su kategorije
problem budZetiranja, problemi i sopstveni prihodi koji nisu poznati koliko
imamo ili troSimo ili kako tro5imo. Onda nemojte pogrebno shvatiti 'politidkuigru' da nemamo problem da moZemo preusmjeriti nase vlastite priiode na
sljedeie godine, sada svaki projekt koji nije bio zanimljiv moZe mi donijeti one
alate u projektu koji onda moZe imati prioritet, ali i da nam je vise stalo do toga.
Medutim, ne mogu da pretpostavim da su sopstveni prihodi koji su preneseni iz
perioda 201.6-2077 potro5ili samo 44% i ostavili 56% neiskori5ienih od ZOuO,ZOLZ
u 2018. Stvarno mi pada na pamet da li upravljamo menadZmentom dobro ili
vodimo politiku. Takode sam rekao u svom doprinosu u zadnjem tromesedju,
moZe biti proradun da to znadi biti rezerva da smo u neodredenom drubtvenom
toku, da nemamo socijalnu stabilnost. Ako je u pitanju upravljanje u tuZiladkim
8
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instancama, u upravljanju, u planiranju je neoprostivo, i vjerujem da bi netko

trebao odgovoriti.

Agron Avdijaj, neke stvari koje ste spomenuo Naim neiu spominjati.
Meclutim, prevazilalenje inkasiranja je nedostatak planiranja, smatram da nije
prvi put da smo iak iu prvom kvartalu imali takve gubitrike, dobro je biti jos

ambiciozniji. Ponekad je bolje ne postiii nego prekoraditi jer pokazuje da nismo
ambiciozna op5tina. Dobro je da imamo ambiciozniji cilj. Cak iu smislu potro5nje
u posljednjem kvartalu, moZda smatram da su kapitalni projekti opravdani zbog
toga Sto se provode na kraju. Medutim, mesedno upravljanje se smatra
efikasnijim. Ako vam ostane na kraju, onda pritisak na osoblje daje vam Sansu da
napravite greSke, tako da 6e sistematsko planiranje planiranih tro5kova kao
op5tine biti mnogo bolje u izvr5enju budZeta. Postoje neke kategorije potroSnje
koje me brinu, moZda imate neke izgovore, tro5ite na sluZbene rudkove 2018. Ne
znam da li je finalno 45 hiljada euro. Ako se izraduna po danima, sluZbeni
rudakk od L82 eura dnevno za svaki dan i povratak na dnevne obroke da redovni
radnik pojede 2,5 eura pada preko 73 obroka dnevno, radi se o razumijevanju
normalnog obroka.

Osman Sadikaj, razjasnio sam zabto se to dogodilo protekla tri mjeseca, imali smo
dug Trofti i morali smo da mi platimo. Za to se poveiava vrijednost. Kao 5to
vidite u tabelama koje ste naveli. Ovaj put sam radio za svaki mjesec gdje su se

vr5ili tro5kovi, za svaki ekonomski kod ukupno. Nismo postigli plan od 93.000

eura. Da li je plan dobro izrad.en u okviru budZetskog programa iu skladu sa

obavezama koje smo izvr5ili nije uradeno dobro. To smo rekli za tri mjeseca.
Tro5kovi koji su se pojavili pored kapitalnih u poslednjem periodu, drugi su
otiSli u procentualnom trendu od 1, / 4 za robe i usluge, kako za subvencije, tako i
za komunalne delove koje ne moZemo da priubtimo da potro5imo bez tro5enja.

Predsednik, na dnevni red je detvrti kvartal, ne Zelim nikoga da krivim za ovo,
jer je vi5e iznunutra, iako postoje spoljni faktori. Nisam smatrao da je planiranje
problem, administracija je pomenuta. Sta imas za planiranje? Naim ima pravo
ima mogudnost za poteza na imovinu i opStinske imovine. To su mogu6nosti
koje moZemo poveiatt iz vlastitih izvora. Dok za izgradnju stvarno nismo
oiekivali da se poveda interes za izgradnju, ovo je meni zapanjujuie, svuda pada
a u Istoku raste. Sada znam koliko je predvideno da se vidi sledede godine.
PredlaZem da se uradi detaljna analiza, nacrt projekta, koji je odloZen, tako da
smo spremni da ih predstavimo. Nisam spreman u detalje.

Naim Behluli pozdravlja udesnike, veoma sam zainteresiran za ovuvrijednost od
100 hiljada eura? Z,elim da znam da li to nije pravilno planiranje ili Sta je
problem? Buduii da je nekoliko projekata rcalizovano, predsjednik je dao neka
poja5njenja.
9
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Naim Imeraj, izvinjavam se jer ne volim da repliciram, ali mislim da treba ne5to

razjasniti. Kao Sto je navedeno od strane finansijskog sluZbenika, neka vrsta
proporcionalnosti, ali roba i usluga meni lidno je neprihvatljiva da je u prva tri
kvartala 45,7% potroSeno na robu u kategoriji robe i samo u poslednjem kvartalu
42%. To je problem, nisam bio uhvaien u kapitalnim projektima, da vi stvarno
imate problem sa nekoliko dana, koje pominjete gradonadelnika i da disfunkcija
sistema koji rubi stvara probleme. Projekat nije napravljen i onda se iini
improvizovanim da sumnjamo da je kvalitet mjerenja ili neSto drugo .. Robe i
usluge nisu koeficijenti, ne moZemo duti ni5ta osim koeficijenta. Ako postoji
drugo objaSnjenje, molim vas.

Osman Sadikaj, kada dode slededi izveitaj, bit ie vi5e od milion evra, jer ovde
nije ubadeno za plate,325 hiljada evra je iz drLavnih grantova koji su otiSli u
viSak i ne vradaju se. Dok je 297 hiljada 272 hiljade, L4 hlljada ie biti stavka
dnevnog reda za prene5ena sredstva. Kada dodamo ove viSkove, imat 6emo 455

hiljada eura u financijskom izvje5taju iz vladine potpore koji se ne vraia. Kada
dode, finansijski izve5taj 6e uhvatifi do 1 milion evra, nepotroben, svake godine
91,92% i potroSnja ukupnog budZeta da nijedna op5tina ne moZe da potro5i '1007.

na budZet.

Arif El5ani, za1to se izgubilo 300 hiljada eura, oti5lo je u suficit i znam da ste u
protekle detiri godine pazili da ne izgubite. Zalto ih gubi5? Mislim da se treba
preuzeti odgovornost od tih ljudi. Mislim da je ovaj vi5ak najveii gubitak op5tine
Istog u poslednjih pet godina. Sto se tiie roba i usluga, za(to ste do kraja godine
oti5li bez plaianja Trotti 21 hiljadu eura Kada ste imali novac/ da li ste imali
pretplate ili samo zapotpis? Da li vi samo Zelite da odete kod Samjla i kaZete mu
da ima rudak ili ne5to slidno? Mislim da bi vaSi podredeni gospodin Predsednik
trebali biti oprezniji. Sada sumnjam u to za5to nisu pla6eni do tog vremena. Za5to
platiti servisiranje automobila na kraju godine kada moZete sa fakturama. To je
rok za pla6anje, ako Zelite, moZete podmiriti i kamatu. Pretpostavljam da
menadZment treba da bude efikasniji i da ne ostane tako..

Arben Kabashi, i jas imam primedbe za kapitalne projekte. Pomenuli smo
odgovore i pitanja, mi samo zrrarno gde je nedostatak. GreSka je u lo5em
planiranju. Ili nije dobro planiranje godina ranije. g-tl BudZet je 57% sa

kapitalnim projektima sa pre-kalkulacijama koje sam napravio. Ove
neiskoriSiene imovine idu u vi5ak i opet je planiranje slabo. Stoga je i terenski
rad slab zbog iinjenice da na kraju godine svi radovi nisu u potpunosti
realizovani. Ne Zelim da zaustavim sopstvene prihode jer su svi navedeni i
odekujemo konaini izve5taj.

Predsednik, u martu iu naglasiti, ali sada kaZem da na5oj op5tini nakon
24. decembra nije bio dozvoljen nijedan projekat dok su druge opStine bile
10
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dozvoljene. eak i na dan 31. vam je dozvoljeno da plaiate i ja desto ispitujem 5ta
se de5ava sa koalicijom PDK. Takode sam rekao premijeru ovdje u Istoku i dao
mi rijed da ie nam omoguiiti, ali to se ne dogada.

Agron Avdijaj, drago mi je kad priznajete nedostatak, ali s druge strane to znate
i to se ponavlja iz godine u godinu. Ideja je da se poboljSa.

Ajshe Metaj, puno pridam i ne Zelim puno da Zivim. ViSak se vidi u odnosu na
prethodne godine je ogroman. Razlog je u potpunosti u planiranju. Treba voditi
ratuna io planiranju upravljanja implementacijom projekta, jer ako se dobro
upravlja, vi5ak ie biti manji. Kao Sto je unapred navedeno, kao iu drugim
opStinama, ne moZemo postidi budZet sto posto, ali s obzirom na to da job uvijek
ima mnogo, mislim da bismo trebali bolje upravljati. Imala sam pitanja o tome da
li moZemo pre datuma 23 za raspodelu tih sredstava? I Pitanje koalicije Sto je
spomenuo Predsednik, kada vam bude dosta, onda smo fu.

Taika 5

Predsedavajuii nastavlja sa petom tadkom dnevnog reda, Pregledom
izve5taja o radu Predsednika za 2018. godinu.

Predsednik verujem da ste proiitali ovaj materijal. Ono Sto je izradeno je isto kao
i finansijski izveStaj. Postoje primedbe i greSke, ja sam tu da odgovorim na va5a
pitanja.

Naim Imeraj, dva pitanja koja je gospodin gradonaielnik moZda vidio moZda su
malo povr5na. Prvo, spisak gradevinskih dozvola koji je dio Uprave za
urbanizam i katastar, vjerujem da bi trebao biti transparentniji i aZuriran na
dnevnoj osnovi, a ne onako kako je sada na Sestomjesednoj osnovi. MoZda
greSim, ali imamo odgovornost da se javno predstavimo na opStinskoj internet
stranici i da se svakodnevno aZurira. Ovo ste u poslednji mandat uzeli ako sam
u krivu. Veoma sam sreian Sto je to u ovom materijalu, ali mora da bude
transparentan za svakoga na dnevnoj bazi. To je i obaveza koja proizllazi iz
gradevinskog zakona. I podseiam vas da ste u kontinuitetu bili zaduL,eni kada
govorite o izve5taju gradonadelnika da treba pomenuti propise. Treba
napomenufi pravnu osnovu rada svakog od direkcija, Sto nije velika hlozofija
svakog direktora da preduzme ovaj korak. Vjerujem da smo imali vrijednost i
imali smo jedinstven okvir. Postoje direkcije u kojima se navodi da rade u skladu
sa zakonima, propisima i administrativnim uputstvima. Vjerujem da ljudi koji
rade i imaju odredenu odgovornost prema zakonu to znaju i nemaju mnogo
problema sa dodavanjem tri redenice koje se odnose na tu pravnu osnovu. I na
ll
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kraju je vredno dodati. Stalno insistiram i nisam prvi put da kaZem da je vredno
dodati. I treie, u planu rada SO, mi smo ga odobrili u odredenom mesecu i
verovatro imate informacije. Jedna tatka na dnevnom redu i ja sam proveo u
zadnjem mandatu, 5to se tide sprovodenja op5tinskih propisa. Koji op5tinski
propisi su na snazi i koji je stepen implementacije i koje su prepreke. Vjerujem da
je obiman, ali da znamo Sta su i koji su izazovi. Zato lto imamo propise koje smo
upravo usvojili i ni5ta se nije desilo jer je doSlo u sukob sa drugim zakonskim
propisima i palo je, ne pominjite sada koji je. Da, imaju bolje obja5njenje. Cak i na
kraju izvr5na vlast je duLna da izvje5tava. Mislim da je dobro da se sada
pripremam za ovo. Hvala vam predsedavajudi i ja toliko za ovaj izve5taj.

Predsednik, prvo pitanje koje sam pomenuo, dobio sam dobre primedbe i
nemam razloga da ne budem objavljen na sajtu. To bi trebalo da bude tako,
postoji propis koji je odobren u skup5tini godinama i verovatno nije na snazi.
Postoje propisi koji su djelimiino primijenjeni i koji su bili u sukobu sa zakonima
koji su uslijedili kasnije. To su propisi kojima se odobrava pregled zakonitosti
MLU. Ako to nije na dnevnom redu zakonodavnog tijela, onda traLim dva
mjeseca da se pripremim za izvjeltavanje. Kada bude u planu, ovaj izve5taj ie
biti pripremljen.

Agron Avdijaj, buduii da je materijal obiman, nisam mogao sve ovo analizfuatt,
ali sam se u jednom trenutku morao osvrnuti na pitanje vezano za

transparentnost i javne rasprave. Pitanje je da li ste razmotrili zaSto ljudi ne
uiestvuju u debatama? Jer postoji mogudnost da se analizira zaito ljudi ne
uiestvuju u debatama, a moje mi5ljenje je da je to problem iu drugim op5tinama.
Na osnovu studija to nije zato Sto nemaju interesa za projekte i posao je da ne
vjeruju da se njihov glas duje. Kada ih ohrabrujem da prisustvuju sastancima
kaZu da to ne Zele.

predsednik, javno ga objavljujemo putem radija i ne vjerujem da je to pitanje
vjerovanja. Vidim da iak ni na terenu ne dolazi previSe, ranije nije bivalo mesta u
sali

Arif El5ani, mislim da se na ve6ini transparentnosti vide samo tri redi. Samo reii
da smo to udinili i kako su zavr5ili nije vaZno. U radu gradonaielnika, mislim da
se u upravi koja je najpotrebnija treba najbolje upravljati, pratiti kako bi se vidjelo
kako je. Na poslu je moje zapaLanje, postoji i ne5to malo, ali to je. ZaSto u
izvebtaju nije jasno da Kancelarija za Nabavku nije izvrSila izvr5enje ili garanciju
od dve hiljade evra za projekat tokom godina i gubi.

Arben Kabashi imam primedbu koj ustalno iznosim. JoS jedna stvar koja se

nalazi u izvje5taju o radu je da je drugi ostvaren. sada kolko je dobar predsjednik
i rukovodioc praienja tih poslova. Veliki dio projekata koji se nalaze na terenu
oznadeni su da su zavrSeni ali su neuspje5no. Ovo mogu da potvrdim sa
dokumentima sa foto izveStajem. Imamo disproporciju izmedu izvje5taja o radu i
t2
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realizaciie koja se dogodila na terenu. Koliko smo mi odgovorni za direkcije,
mislim da se odgovornost direkturo baca na njih. Oni ne prate trend posla koji se
tamo obavljaju. Jednostavno uklonite direkcije u prijemne komisije i nadzornika.
zna(i, imamo izvestaj koji je dobar sa leksom, ali stvarnost je drugadija.

Predsedsedavajuii, red ima predsednik zatim Ajshe Metaj.

Predsednik, ne mogu se sloZiti sa ovim zakljudkom. To je grub,
nepravedan i netadan nalaz, nemam komentara.

Arben Kabashi, moZemo i6i zajedno i vidjeti realizaciju radova na terenu. Mnogi
od njih.

Ajshe Metaj, pozdravlja prisutne. U sektoru drZavne sluLbe, navodno rade pet
mesnih kancelarija au stvarnosti su samo tri funkcionalna. Razlog zaito ne radi u
Vrela, znarn da je zaposleni umro i nije jo5 zamenjen. Postoje potrebe da ovo
mjesto biti dopunjeno, iako kaZete da uslugu gradani mogu dobiti i putem e-
kioska, ali gradani nisu bili u moguinosti da ostvare ove usluge. hteli sam da
pitam kada 6e biti raspisan konkurs za ovo mesto? eak je i uprava za
inspekcijske poslove nepotpuna jer je sanitarni inspektor u penziji i ne postoji
zanrrerra,Sto se tide inspektora, vrlo je vaZno da se s obzirom na situaciju u kojoj
se nalazimo i svjesni smo afere sa mesom u pe6 koja se dogodila. Zatim me
interesuje za gradsku arhivu, dati je ovdje u opstini, gdje je i kolko je
zaposlenih? U sektoru obrazovanja imam dva ili tri pitanja? Na listama koje
dobijamo nije ukljuden radni staL i zapravo mi nedostaju dvije i pol godine,
hoieli bi biti ubaieno ove godine ili kada? kada smo raspravljali o pitanju zarade
i jubilarne tri plate? Htela sam da znarrr da li su oni radnici dobili ove plate?
Predsednik, pitanje Veterinarske inspekcije uop5te nije u nadleZnost opstina.
Imamo ugovorenog veterinara koji KAVI ne smatra da je radnik, i on ostaje
nama. On obavlja taj zadatak i preuzima duLnosti od opStine. Mi smo nastojali
da nam omoguie da zaposlimo radnika, ali to nije naSa krivica. Kada je u pitanju
obrazovanje, ove tri plate biie dodeljene onima koji su potpisali ugovor.

Edona Bujupi-Loxha pozdravlja prisutne, u vezi sa sadaSnjim uredima za civilni
status tadno je da su tri funkcionalna. Pro5le godine smo primili dva sluZbenika,
jedan za DobruSu, dok Ce za Kancelariju u Vrela biti otvoren konkurs u julu iti
avgustu. Ali ovde imamo problem jer moramo da licenciramo matidare, to bi
trebalo da bude godina radnog iskustva, a onda podvrgnuti testovima i ako to
prode onda je licenciran kao matidar. To znadi da iak i ako ga ponovo uzmemo,
onda niko od njih ne moZe raditi. Tu su e-kiosci koji dobro obavljaju posao i
mislim da nije bilo problema. Sto se tide op5tinskih arhiva, ona fun-kcioni5e u
okviru Uprave za adrninistraciju i nalazi se u objektu Doma kulture i ima
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ukupno tri zaposlena. Zaposl.eni su voda sektora zaiedno sa jo5 dva radnika i

niihov rad se odvija uz punu odgovornost.

Predsjedavaiu(i, rijed je traLio Naim Behluli'

Naim Behluli, hvala zatiiet. i ne slaZem se s mojim kolegama, prema njilna, sve je

crno. Pozdravljam direktore koji daju sve od sebe da Pomognu gradanima u

svakom aspektu, a to je sludaj sa direktorom javnih usluga koji nije ostavio

niejdan zahtev bez pomodi gradanina. eestitam i Zelim da nastave tako raditi.

Predsedav aiu(i, red ima Ajshe Metaj.

Ajshe Metaj, iestitam kolegi i kaZem da ne vidimo samo crno, ve6 radimo

i doprinosimo pobolj5anju jer smo ovdje pozvani za gtad'ane'

predsedavaju(i, po5to nema vi5e diskusije prelazimo na sledeiu tadk dnevnog

reda

Taika 6

Predsedavaju6i nastavlja sa Sestom tadkom dnevnog reda: Razmatranje Izve5taja

o radu Skupstine op5tine za2011. Na osnovu Poslovnika o radu MA, statusaZLS

i obaveze da se izradi izveStaj o radu i da se obavesti ministarstvo Sta smo

uradili. Izvjestaj ukljuduje, sastav Upravljaikog tijela, strukturu i zastupljenost u

Upravljaikot t tii"ln, odbore ! zagovornike Upravnog odbora, Ministarstvo i
niego"" aktivnosti, odnose sa centralnim, lokaLrim institucijama i otganizacijama

i' drugi izazovt so. Ako neko od vas ima nesto sa vaSim primedbama i

sugestijima. Rijed su trazili Lavdije Bujupaj i Arben Kabashi.

Uvaile Bujupipozdravlja prisutne, ukratko, Zelim da se osvrnem na izve5taj'

Vidljivo je d.a su ukljudeni i opSti podaci o aktivnostima radu SO. Veoma cenim

konkretnu zastupljenost predstavni5tva grupe Zena u dva najvaZnija odbora SO,

KpF-a i Odbora za zajednice. eini se da ovi odbori imaju porast u stavovima

1enaineSto drugo Sto cijenimo kao grupa Zenskih odbornica, gdje se u vaSem

izvje5taju kaZe da 90% lenau SO-u nije doSlo kroz rodne kvote nego kroz svoje

glaiorre. Izvestaj ne ignori5e dak ni tri odbornika koji nastavljaju da ne sede u

skup5tinskim klupama. Imam pitanje o necertifikovanim savjebricima, da li ie
njihtva pladanja biti retroaktivna? Ako da, da li 6e dobiti i dnevnice? Koliko

dugo ieie ova nepravda nastaviti, da li je neko iz SO smatrao da je pravo ta tri
odbornika da uiestvuju i da govore bez prava glasa? Znaiud da je njihova

certifikacija sada samo formalnost? Da li su savjetnici bili informirani o tadkama

dnevnog reda i raspravam a? IJ izvjeitaju se navodi da su neke odluke donesene,
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da ste odobrili tri opdinska nacrta propisa. Nad-1m t.-d-u su ovi propisi provedivi

jer vecina njih u za&nlem mandatu-_nije sprovodljiva. Ne bi bilo dobro stvoriti

uvjerenje da ova SO usvaja pravihnike samo radi forme'

Arben Kabashi, vidio sam dva izvjeStaja od,2017-i sada' Prilikom uporedivania

postoje velike razlike. Ne oznadava nigde koliko je pitanja. P.::11"J:Y1?O-"'
icoja pitanja i koja tema.Imali smo opise u drugim izve5tajima. Sto se trce

prfpiru, ove odluke su odgovornost izvrSne vlasti. Odnosi SO-a sa drugim

instutucijama, imali ,Ino.,"k" reakcije, dak i u proslosti' Postojala su pitanja i

teme koje smo pokrenuli u proslosti, ali jednostavrrc nisu prikazane Ovde stoji i

da su donesene jednoglasne od,luke, a iesto nisu bile takve odluke' Zna(i da

postoji prostor za PoboljSanje.

Predsedav a|u(,i, red je zatraLio Naim Imeraj,

Naim Imeraj, hvala , obidno je u izvestaiu o zaposljavanju napravljeno

preliminarno planira $e zakoje smo bili hendikepirani' To je ono Sto sam hteo da

kaZem da nam nedostaje zbog drustvenog razvoiakrajem 2017 ' godine, a onda

preliminarno zakonodivswo nile dostiglo plan rada' MoZda na inicijativu

mozemo to da uradimo u januaru, u ondu nastavimo, ali je otislo onako. kako je

otislo. Nastavili smo i radili dobro, nemoze biti idealno za svakoga, al\je

generalno ispravan.

Predsedav ajuci,pitanja koja je pokrenula Lavdija. To je zabrinutost za sve nas/

pitanje ovih trojice odbornlku 1" Uott o. Ovo je poznato da tlanovi Centralne

izborne komisije nisu licencirani i nisu funkcionalni. Na Lavdijino pitanje ne

mogu da odgovorim, to je vise stvar zakona. oni ne primaju platu ili nadnicu

dok se ne zakletvu. Oni nisu jedini, dva su u opstini Pe6. Sto se tide

implementacije propisa, njihova implementacija je podela i imat iete izvjeStaj'

Artenova pitanja i zahgeviie biti uktlureni u izvjeStaj. Ako nema neSto drugo'

ostaje da se ovaj izveStaj zavrbii ostane u arhivi skupstine.

Taika 7

Predsjedavajuii nastavlja sa sedmom taikom dnevnog reda: objava u

javnoj raspravi o Iriacrtu opbtinske uredbe o porezima i kaznama' Ova uredba se

oaoururru- svaki put podetkom godine. Zamolio sam direktora da nam ovo

pojasni

Hysni Maxharri, imam samo jedno objasnjenje, dodaju se one koje su

nijanse iute boje i koje predlaZe komisija da se ubaci u uredbu, dok se one sa

15

Procesverbali



crvenom bojom, predlaZu da se izbacu' iz uredbe'

diskutovati nakon javne rasPrave'

Pred.sedav aiu6, onda je ovo jasno i ova uredba ide

ni5ta u vezisatim 5to mi glasamo'

Iz tog razloga, mi iemo ovo

na javnu rasPravu/ jer nema

vliu
kaznama.
Tokom postuPka glasanja, nisu
BeloSevid i SlaviSa Malikovi6,
sertifikovani.

nacrt lns

uiestvovali Rado5 Repanovid, Radenko

kao i tri tlana skupStine koji io5 nisu

Tatka 8

Predsednik nastavlja na poslednjoj taiki dnevnog reda: Pitanja dlanova Skupstine

opstine, iako su ovu tadku konzumirali neki dlanovi skupstine' Pitam se da li

.,"ko itttu pitanja ? Rijei ie traLilalavdije Bujupaj'

Lavdije Bujupaj, moje pitanje je za direktora javnih sluZbi. Proslo je nekoliko

mleseci i donesena p oatuta da se plate za radnike autobuske stanice isplate

retroaktivno, sto se nije dogodilo? l-l demu je problem i kada se odekuje da ie

zaposleni dobiti te piate? Kakva je trenutna situacija i da li postoji nesto

poritirrrro ili slidno. To je zato Sto sada imamo saobracajnog inspektora i nadamo

se da je situacija bolja.

Arif Elshani, hvala vam predsedavaju6i. Podneo sam zahtev pre dva meseca i

moj prvi zahtev se odnosio na Banju. Pitam vas i,izvrsnog direktora da li ie u

buducnosti Banja imati vode jer u Banju nema vode. Imao sam i zahtlev i trazio

poja5njenje o pokrivanju troSkova za umrle za one koji Zive sa socijalnom

po-oel ovdje stoji da ako je netko podnio zahtlev moZe dobiti sredstva' Nisam

video nikakav troiak za tuLategoriju da je neko za to uzeo novac, ja ttaLim da se

to sproved e 2019. godine, a onima koji su u socijalnoj pomodi dobi6e po 150 evra'

posioje metode za verifikaciju. I tre6e pitanje, hoie 1i Starodvorane biti urbani

centar.
Predsedavajt(i, red ima Arben Kabashi'

Arben Kabashi, imam neka pitanja. Imam dva pitanja zalJptavu za obrazovanje'

Prvo pitanje je kakva je mogu6nost i kako se vrSi izbor nastavnika godine, a

druga za 
'iubilarne 

plate, znamo da je u martu prosle goding opstina pteuzela

nadleZnost. Dok z) Dretota kulture, omladine i sporta bilo je planirano L0

hiljada za ocene udenika, kako se vrsi izbor uienika i da li su u celosti planirana
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ova sredstva? Za Direkciju javnih usluga znamo da opStina nema u.govor za
odrZavanje lokalnih puteva u zimskoj sezoni, interesuje me iz koja ie kategorija
biti to naplaieno.

Agron Avdijaj, traLim poja5njenje od direktora za obrazovartje. Nedavno je imao
jedan konflikt u gimnaziji Haxhi Zeka u Istoku. Imam podatak da su profesori
pretili i direktoru Skole. Vjerujem da ste svjesni da postoje prijetrje izmedu
profesora i da postoji tuLba. Zainteresovan sam da znam dal idirektor to zna
dali je on svestan toga i dali je neSto preduzimao. Bilo je nekih sludajeva i tude
profesora, dali ste ikada tretirali te sludaje ili ne?

Predsedavajuii rei Enver Rugova.

Enver Rugova, direktor Direkcije za javne usluge pozdravio je udesnike
zahvalivbi na pitanju. Kompanija koja je odrLavala asfaltirane letnje i zimske
puteve, tender smo raspisali u oktobru i tokom procedura se Zalila kompanija
koja nije bila zadovoljna operatorom koji je dobio posao, a sludaj je oti5ao u
Odbor za Zalbe. Rezultat toga je da imamo i suficit i dekamo odgovore od
Odbora za Lalbe. Sto se tiie ukljuienih kompanija, oni se dobrovoljno angaZuju i
mi smo obezbijedili gorivo., ali blokada na putu nije postojala.

Predsedavaju(i, red ima nik, Hajrush Shoshi

Hajrush Shoshi, direktor Direkcije za obrazovanje pozdravio je prisutne. Imao
sam pitanja o izboru najboljeg nastavnika godine, imali smo zahtev od
ministarstva i konsultovao sam nekoliko ljudi, jer uredbom su predvidene druge
procedure . Izabrali smo najboljeg uiitelja i ne vjerujem da je do5lo do kr5enja, a

drugo pitanje o svemu 5to se dogodilo u gimnaziji, nije toliko alarmantno, ali
ima nekih problema, ali dekamo zavr5etak toga. Jubilarne plate se podiZu i ved su
u sistemu.

Predsjedavaju(i, Ajshe Metaj, a zatrm Drin Sadikaj.

Ajshe Metaj, vi plasirate postupak selekcije nastavnika godine i ono Sto je
izabrano Ja nemam ni5ta protiv, ali mislim da to nije sludaj jer se svake godine
bira nastavnik godine i treba poStovati procedure i mislim da nebi trebalo kao
uslov da radi dug ogodina da bi mogao binizabran kao nastavnik godine.

Drin Sadikaj, direktor Direkcije za kulturu i sport, pozdravio je udesnike.

Bilo je 350 udenika odabranih za projekat od L0.000 eura, a lista je stigla od
direktora Skole.
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PoSto nije imalo drugih pitanja,
SkupStine op5tine zavrSen.

predsedavaju6i je objavio da je sastanak

Sednic ie zaw5ena u,14:1,5
Zapisniiar
Arlinda Kurtai
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